
Zápis č. 3 ze zasedání zastupitelstva obce Věžnice konaného dne 19.1.2023 

Bod 1 – Zahájení schůze 

Jednání zastupitelstva obce Věžnice bylo svoláno v souladu s §91 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích a 

zahájeno starostou Davidem Drahošem.  

Přítomno je 6 zastupitelů. MUDr. Stanislav Wasserbauer a Adam Drahoš jsou omluveni a Jaroslav Kunc dorazí 

později. Starosta shledal zastupitelstvo jako usnášeníschopné dle §92 odst. 9 zákona o obcích.  

Ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový záznam. 

Začátek 18:05 hod. 

 

Bod 2 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Starosta D. Drahoš: „Navrhuji jako zapisovatele pana Milana Chalupníka, ověřovatele zápisu pana Ing. Josefa 

Málka a pana Tomáše Vavrouška.“ 

Návrh usnesení č. 1/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje ověřovatele zápisu pana Ing. Josefa Málka a pana Tomáše Vavrouška. 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 1/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 3 – Schválení programu 

Starosta D. Drahoš: „Tentokrát žádné body k přidání do programu nemám. Pokud ani Vy ne, můžeme 

hlasovat o programu.“ 

 

Program: 

 
1)  Zahájení 
2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3) Schválení programu 
4) Smlouva o dílo Památník padlým 
5) Dodatek č. 7 ke kupní smlouvě na zajištění odvozu separovaného odpadu s AVE CZ odpadové hospodářství, 

s.r.o. 
6) Rekonstrukce budovy OÚ 
7) Informace z činnosti úřadu 
8) Rozprava členů zastupitelstva 

Závěr 

 

 

Návrh usnesení č. 2/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje program zasedání. Viz příloha zápisu č. 2 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 2/2023 bylo schváleno 
 



Bod 4 – Smlouva o dílo Památník padlým. 

Starosta D. Drahoš: „Na posledním zasedání jsme schválili cenovou nabídku od pana Findeise na památník. 

Dnes tedy budeme schvalovat Smlouvu o dílo, vycházející z cenové nabídky.   

Místostarosta M. Chalupník: „Samostatně jsme již zahájili zemní přípravné práce. Zbourali jsme starý plot 

v místě a upravili terén. Starý památník byl převezen do obecního skladu“. 

 

Návrh usnesení č. 3/2023 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o dílo č. 1/23 s Mgr. A. Martin Findeis, Havlíčkův Brod na Rekonstrukci 

pomníku obětem světových válek. Viz příloha zápisu č. 3. Podpisem Smlouvy pověřuje starostu obce. 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 3/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 5 – Dodatek č. 7 ke kupní smlouvě na zajištění odvozu separovaného odpadu s AVE CZ 

odpadové hospodářství, s.r.o. 

Starosta D. Drahoš: „Nyní nás čeká dodatek s AVE. Schvalujeme to téměř každý rok. V podkladech jsem 

Vám posílal i průvodní dopis, který přišel společně s dodatkem.“ 

 

Návrh usnesení č. 4/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice Dodatek č. 7 ke kupní smlouvě na zajištění odvozu separovaného odpadu s AVE CZ 

odpadové hospodářství s.r.o. Viz příloha zápisu č. 4. Podpisem Dodatku pověřuje starostu obce. 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 4/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 6 – Rekonstrukce budovy OÚ. 

Starosta D. Drahoš: „Již na prosincovém zasedání jsme schvalovali několik cenových nabídek. Nyní nás 

čekají další. Obecně mohu říct, že jsme oslovili řemeslníky, se kterými máme dobré zkušenosti a kteří nám 

přislíbili, že nastoupí, jak budeme potřebovat, aby práce navazovaly. Postupně jsou to cenové nabídky na 

elektroinstalace, na interiérové dveře a na komplet zednické práce.“ 

 

Návrh usnesení č. 5/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí s cenovou nabídkou č. 23NA00001 od Michal Jeřábek, Mírovka 151 na 

novou elektroinstalaci v části budovy OÚ za 115.273 Kč bez DPH. Viz příloha zápisu č. 5. 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 5/2023 bylo schváleno. 

V 18:18 dorazil pan Jaroslav Kunc. 

Návrh usnesení č. 6/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí s cenovou nabídkou firmy Ve interiéry, Uherský Brod na nové dveře do 

budovy OÚ za 77.972 Kč vč. DPH. Viz příloha zápisu č. 6. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 



Usnesení č. 6/2023 bylo schváleno. 

 

Místostarosta M. Chalupník: „NA zednické práce jsme oslovili pana Tesaře a pana Vence. Cenově lepší 

nabídku nám předložil pan Venc. Pana Tesaře jsme tedy poprosili, aby vypracoval cenovou nabídku na 

vyztužení krovů na budově úřadu, kvůli plánované výměně střešní krytiny. Předpokládáme, že nabídku 

předloží v nejbližších dnech.“ 

 

Návrh usnesení č. 7/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí s cenovou nabídkou od Petr Venc, Brzkov 74 na opravu budovy OÚ za 

251.611,90 Kč vč. DPH. Viz příloha zápisu č. 7. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 7/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 7 – Informace z činnosti úřadu. 

Starosta D. Drahoš: „Koncem minulého roku jsme se s panem místostarostou a panem ředitelem Základní 

školy sešli s panem projektantem Pohankou kvůli budově školy. Výsledkem z tohoto setkání je varianta 

nepředělávat půdní prostory v budově školy, ale zvážit přístavbu školy směrem do svahu za budovou. 

V přístavbě by vznikla tělocvična a speciální učebny. Zároveň by se dal využít i prostor nad stávající kotelnou. 

Nás i pana ředitele ten nápad zaujal. Poprosili jsme tedy pana Pohanku o předložení cenové nabídky na 

vypracování architektonické studie.  Pan Pohanka ji včera poslal. Dnes mi ještě poslal cenový odhad v případě 

následného vypracování kompletní projektové dokumentace pro stavbu. Oba tyto dokumenty máme před 

sebou, abychom věděli, o jakých penězích se zhruba bavíme.“ 

Místostarosta M. Chalupník: „Jde o to, říct si, zda do toho půjdeme. Je to hodně peněz, ale odpovídá to. Byla 

by to velká stavba.“ 

Jaroslav Kunc: „Jaká je demografická situace? Nové parcely se zatím nedělají“ 

Místostarosta M. Chalupník: „Školka je už několik let na maximálním počtu dětí. Rádi by třídu pro 

předškoláky. Tělocvičnu by nevyužívala jen škola a školka. Máme tu i spolky. Fotbalisti jezdí 2x v týdnu do 

tělocvičny do Šlapanova a 3x v týdnu chodí jiné skupiny tady u nás do sálu, protože jiný prostor není.“ 

Starosta D. Drahoš: „Myslím, že se zatím nemusíme bát. Dětí se stále rodí dost. Lokalita na nové parcely je 

stanovená v Územním plánu. Máme už vypracovanou i studii. Problémem jsou pozemky. Nejsou obecní. 

V nejbližší době chceme zahájit jednání s majiteli pozemků. Protože se jedná o zemědělské pozemky, 

můžeme nabídnout směnu za jiné obecní pozemky, případně odkup. Bude ale záležet na postoji vlastníků. 

Jsou to jejich pozemky. Každopádně obě tyto záležitosti (škola i parcely) to je běh na několik let.“ 

Zastupitelé se shodli, že vypracování studie zadají. 

 

Návrh usnesení č. 8/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice souhlasí s cenovou nabídkou od AT PRO, s.ro. Nové Veselí na vypracování 

architektonické studie „Přístavba základní školy včetně rekonstrukce navazujících prostor stávající školy“ za 

223.850 Kč vč. DPH. Viz příloha zápisu č. 8. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 8/2023 bylo schváleno. 



 

Starosta D. Drahoš poté informoval zastupitele o probíhajících stavbách – Přístavba KD, přípravné práce na 

Památník padlým, oprava budovy OÚ. Dále informovali o plánovaných aktivitách v oblasti odpadového 

hospodářství, sadových úprav v obci, a o činnostech kolem rybníka v lokalitě „Za pastoušky“ a o plánované 

údržbě na kanalizační síti.  

 

Návrh usnesení č. 9/2023 

Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí informace přednesené starostou obce. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 9/2023 bylo schváleno. 

 

Bod 8 – Rozprava členů zastupitelstva 

Zastupitelé hovořili o lokalitě pro nové parcele a o situaci v Domově Věžnice. 

 

Bod 9 – Závěr  

V 19:10 hodin starosta jednání ukončil, poděkoval zastupitelům za účast a s panem místostarostou pozvali 

zastupitele na prohlídku staveniště v prostorách obecního úřadu a poté na staveniště přístavby sálu 

kulturního domu.  

 

Ověřili:                    

             

                Ing. Josef Málek     ……..……………………………… 

                                   

        

                Tomáš Vavroušek  ……………………………………… 

               

 

       starosta David Drahoš    ……………………………………… 


